
Referat af klimagruppemøde d. 20. juni 2011 

Dagsorden: 

1. Vejprojekt 
2. Nedsivning i private haver 
3. Eventuelt 

 
Ad 1) 

Vi har skrevet på ansøgning til LAR puljen, som afsendes hurtigst muligt, så vi kan 
komme i gang med vores undersøgelser. Projektet ser ud til at skulle inddeles i 3 
faser, hvoraf den første fase skal vise saltholdighed og grundvandsstand.  

Ellen arbejder med ansøgningen. 

Vi skal endvidere have fundet af, hvad der skal til for at få en tilladelse til at ensrette 
vores veje. Mads arbejder videre med denne del, og vi tager det op igen på næste 
møde. 

Ad 2) 

Jesper arbejder videre med at få en samlet projekt, der dækker over såvel 
regnvandsbede, faskiner og grønne tage. Målet er at få én ude i repræsentative 
haver i løbet af første halvdel af august, så vi har noget at vise frem til resten af 
foreningen. 

Jesper skriver også videre på det udkast Karl tidligere har sendt frem. 

Ad 3) 

Generel opfordring til at holde fortov og vejtræer bedre. 

 


